
Protokół nr X/2025 

z  X sesji Rady Gminy Lutowiska z dnia 26 lutego 2025 r. 

Obrady rozpoczęły się o godz. 900, a zakończyły się o godz. 1000. 

W sali narad Urzędu Gminy Lutowiska. 

Radni obecni: Berezka Maciej, Dygoń Arkadiusz, Fejdasz-Mucha Halina, Hyży Mieczysław, 

Mastyła Roman, Mizgała-Janc Monika, Piela Mirosław, Puszkarski Marek, Tużnik 

Małgorzata, Szarek Zbigniew, Gawle Jerzy, Osiecki Rafał. 

Radni nieobecni: Baran Tomasz, Tuleja Beata, Świergocki Edwin. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Zatwierdzenie protokołu z IX sesji Rady Gminy Lutowiska.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmiany do Uchwały Budżetowej Gminy 

Lutowiska na 2025 rok.   

6. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkolnego Schroniska 

Młodzieżowego w Lutowiskach wchodzącego w skład Zespołu Szkół w Lutowiskach.   

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Lokalnego Planu Deinstytucjonalizacji Usług 

Społecznych do 2030 roku dla Gminy Lutowiska. 

8. Informacja o realizacji „Programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz 

zapobieganie bezdomności zwierząt” na terenie gminy Lutowiska w roku 2024. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Lutowiska w 2025 roku.   

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 02.01.2025 r. 

11. Informacja o pracy Wójta między sesjami. 

12. Wolne wnioski i zapytania. 

13. Zamknięcie obrad. 

 
 

Ad. 1 

Pani Monika Mizgała-Janc Przewodnicząca Rady Gminy Lutowiska powitała wszystkich 

Radnych i Sołtysów na sesji, Pana Wójta Janusza Krupę, Panią Sekretarz Wiolettę Kozubal, 

Panią Skarbnik Iwonę Mielcarek, Pracownika GOPS-u Pana Huberta Tuleję, Przedstawiciela 

SG Ustrzyki Górne, Radcę Prawnego Krzysztofa Nieckarza, Dyrektor ZS w Lutowiskach 

Panią Beatę Krukowską, Nadleśniczego Nadleśnictwa Lutowiska Pana Jana Podrazę, a także 

wszystkich słuchaczy.  

 

Ad. 2  

Obecnych jest 12 radnych, obrady są prawomocne, Rada Gminy Lutowiska jest władna 

podejmować uchwały.  

Przewodnicząca poinformowała, że obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. 

 

 



Ad. 3 

Radni jednogłośnie przyjęli porządek obrad.  

 

Ad. 4 

Przewodniczącą Rady Gminy Lutowiska poinformowała, że Radni otrzymali protokół z IX 

sesji Rady Gminy Lutowiska. Protokół został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmiany do Uchwały Budżetowej Gminy Lutowiska 

na 2025 rok przedstawiła Pani Skarbnik Iwona Mielcarek.  

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że członkowie komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Budżetu na posiedzeniu komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali 

projekt uchwały.  

Uchwała nr X/81/2025 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkolnego Schroniska odczytała 

Przewodnicząca Rady Gminy Lutowiska Pani Monika Mizgała-Janc. Głos zabrała Pani 

Dyrektor ZS w Lutowiskach Beata Krukowska w celu objaśnienia zamiaru likwidacji 

schroniska.  

Radny Mirosław Piela” Trzy Rady za mojej pamięci próbowały poradzić sobie z tym 

problemem, natomiast brakowało determinacji i decyzji żeby w jakikolwiek sposób 

zreformować schronisko. Moim zdaniem jest to właściwa decyzja” 

Przewodnicząca komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia radna Małgorzata Tuźnik poinformował, 

że członkowie komisji na posiedzeniu komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt 

uchwały.  

Uchwała nr X/82/2025 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 7 

Projekt w sprawie przyjęcia Lokalnego Planu Deinstytucjonalizacji Usług Społecznych do 

2030 roku dla Gminy Lutowiska odczytała Przewodnicząca Rady Gminy Monika Mizgała-

Janc, następnie głos zabrał pracownik GOPS-u Pan Hubert Tuleja w celu omówienia 

uchwały. Przewodnicząca komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia radna Małgorzata Tuźnik 

poinformował, że członkowie komisji na posiedzeniu komisji jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały.  

Uchwała nr X/83/2025 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 8 

Informacja o realizacji „Programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz zapobieganie 

bezdomności zwierząt” na terenie gminy Lutowiska w roku 2024 odczytała Pani Jowita 

Mielcarek pracownik Urzędu Gminy.  

 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Lutowiska w 2025 roku odczytała 

Przewodnicząca Rady Gminy Monika Mizgała-Janc. 

Przewodniczący komisji Ochrony Środowiska, Turystyki i Zabytków radny Rafał Osiecki  

poinformował, że członkowie komisji na posiedzeniu 10 głosami za pozytywnie zaopiniowali 

projekt uchwały.  

Uchwała nr X/84/2025 została przyjęta 11 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym.  



 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 02.01.2025 r. odczytała 

Przewodnicząca Rady Gminy Monika Mizgała-Janc.  

Przewodnicząca komisji Skarg, Wniosków i Petycji radna Halina Fejdasz-Mucha 

przedstawiła stanowisko komisji i poinformował, że członkowie komisji na posiedzeniu 

komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały.  

Uchwała nr X/85/2025 została przyjęta 11 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym.  

 

Ad. 11 

Informacja o pracy Wójta między sesjami: 

Wójt gminy Lutowiska wydał zarządzenia w sprawie: 

• Wprowadzenia zmiany w planie finansowym budżetu gminy na 2025 rok- 4szt, 

• Ustalenia procedury przyjmowania zewnętrznych zgłoszeń naruszenia prawa  

w  Urzędzie Gminy Lutowiska, 

• Ogłoszenia wykazu nieruchomości przeznaczonej do oddania w dzierżawę w drodze 

bezprzetargowej, 

• Ogłoszenia wykazu nieruchomości przeznaczonej do oddania w dzierżawę w drodze 

bezprzetargowej, 

• Zasad udostępniania nieruchomości stanowiących własność Gminy Lutowiska na 

potrzeby infrastruktury technicznej, uzbrojenia terenu i innych inwestycji, 

• Powołania zespołu do wykonywania zadań związanych z organizacją  

i przeprowadzeniem wyborów Prezydenta rzeczpospolitej zarządzonych na dzień 18 

maja 2025 roku, 

• Ustanowienia Koordynatora gminnego ds. informatyki i operatorów informatycznej 

obsługi obwodowych komisji wyborczych.  

 

Ponadto Wójt odbył spotkania:  

• W Urzędzie Marszałkowskim z Wicemarszałek Małgorzatą Jarosińską-Jedynak, 

• z projektantem Izby Pamięci, 

• z przedstawicielami WOT w sprawach bezpieczeństwa, 

• w sprawie fotowoltaiki 

• w sprawie dużych drapieżników z WWF 

• w sprawie przebudowy mostów ze Starostą Bieszczadzkim 

• z organizatorem biegu BojkoTrail 

• w sprawie ochrony ludności i obronie cywilnej z przedstawicielami PSP, 

• sprawozdawcze w OSP Lutowiska, Ustrzyki Górne i Stuposiany,  

• z przedstawicielami schroniska pod Małą Rawką w celu nawiązania współpracy  

Ponadto Wójt uczestniczył w spotkaniach komisji Rady Gminy Lutowiska. 

 

 

Radny Maciej Berezka zapytał jaka jest sytuacja w sprawie rozbudowy drogi. 

Wójt gminy Janusz Krupa odpowiedział, że uczestniczył w spotkaniu w Warszawie i jeśli 

chodzi o odcinek Ustrzyki Górne to jest on w fazie uzgadniania między Parkiem, a Zarządem 

Dróg.  

Radny Maciej Berezka zaproponował by zaprosić Zarząd Dróg oraz Dyrektora BPN na 

spotkanie. Przewodnicząca Rady Gminy odpowiedziała, że postara się zorganizować takie 

spotkanie.  



Radny Mirosław Piela powiedział, że Dyrektor Parku Narodowego nie odpowiada na 

zaproszenia i nie istnieje współpraca pomiędzy Parkiem, a Radą Gminy.  

 

Ad. 13 

Wolne wnioski i zapytania.  

Radny Mirosław Piela zwrócił się z pytaniem czy plan na remont mostów zamieni się  

w realizację. Wójt Gminy odpowiedział, że projekty pod remont mostów jeszcze nie są 

przygotowywane. Remont ma się odbywać na zasadzie przebudowy obecnego mostu. 

Radny Mirosław Piela w kolejnym pytaniu odniósł się do spotkania w sprawie dróg 

powiatowych, jakie będą podejmowane działania.  

Wójt Gminy Lutowiska odpowiedział, że została przeprowadzona wizja lokalna w obecności 

Starosty Bieszczadzkiego i zostaną podjęte działania w celu odkrzaczenia drogi. 

Radny Mirosław Piela poprosił o przybliżenie tematu współpracy w zakresie turystyczny 

odnośnie schroniska pod Małą Rawką. 

Wójt Gminy odpowiedział, że schronisko graniczy z działkami gminnymi, które można 

byłoby zagospodarować. Nowi najemcy schroniska są zainteresowani wydzierżawieniem tych 

działek. Zaplanowane zostało kolejne spotkanie, po którym Wójt udzieli szczegółowych 

informacji.  

Na koniec głos zabrał Nadleśniczy Nadleśnictwa Lutowiska proponując swoją współpracę  

z Radą Gminy, poprzez uczestnictwo w komisjach. Pan Nadleśniczy poinformował  

o zmianach, które następują w lasach. Następnie został poruszony temat wywozu drewna   

i stanu dróg.  

 

Ad. 14  

Przewodnicząca podziękowała za obecność, a następnie zamknęła obrady X sesji Rady 

Gminy Lutowiska.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała: Natalia Kopacz   


